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Адрес SHKE Communication Tech Co.,Ltd 
Zhongyuntai Science & Tech 
Industrial Park, Tangtou 1st Road, 
518108 Shenzhen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
SHKE Communication Tech Co.,Ltd (SHKE) is an industry leader in providing fiber optic products, engineering expertise and integrated services to the
telecommunications industry since 2003.We manufacture, engineer and install the fiber optic products and equipment that communications providers
need to provide high-speed voice, video and data services to their customers.

Our extensive experience in both design and application crosses all markets, from Telco, Broadband and Wireless, to Electric Utility, OEM, Enterprise
and Private Networks. The products we manufactured included: Fiber Optical Patch Cord, Optical Cable, Fiber Connector, Adapter, Attenuator and
Plastic Optical Fiber (POF). 

The products we designed included: Fiber Optical Patch Panel, Optical Distribution Frame and Fiber enclosure. For the enclosure, it is compliant with
IP68 test.We manufacture fiber optical patch cord,optical cable,fiber connector,adapter,attenuator and plastic optic fiber patch cord(POF).

Company Profile of SHKE Communication Tech Co.,Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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